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China Product Hazard Monthly Summary Bulletin was launched in May 2008 to alert Chinese 
manufacturers of the most commonly occurring hazards posed by products they produced such as 
excessive lead levels in children’s products, choking hazards caused by children’s upper outerwear 
garments with drawstrings, and others. More information on specific cases listed below is available by 
entering the press release number in the search engine at http://www.cpsc.gov/en/Recalls/. 
 

《中 国产 品 危 害每 月 小 结简 报》自 2008年五月起出版，目的是提醒中国厂商注意一些
他们生产的产品最常出现的危害,诸如儿童产品含铅过量,儿童上衣外套带拉绳引起的窒息等问
题。简报中相关个案的详细情况, 可以在下列网址 http://www.cpsc.gov/en/Recalls/输入新闻公告号
码, 搜索查看公告全文。 

 

Recall # 
产品召回公告 

 

Description of Hazard 
危害简介 

13-727 Remote control receiver box for pre-lit artificial Christmas tree 
overheats and melts, posing a burn and fire hazard. 
预亮人造圣诞树的遥控接收器过热和熔化, 构成灼伤和火灾危害。 

13-726 Mattresses fail to meet the mandatory federal open flame standard, 
posing a fire hazard. 
床垫不符合美国联邦强制性明火标准, 构成火灾危害。 

13-127 Coffeemaker can overheat, posing fire and burn hazards. 
煮咖啡机会过热, 构成灼伤和火灾危害。 

13-126 Electric, battery operated scooters can accelerate suddenly while in 
use, causing the rider to lose control and fall. 
以电池为电源的电动摩托车在使用中会突然加速, 使得骑车人失去控制

而跌倒。 
13-125 Electric, battery operated scooters can accelerate suddenly while in 

use, causing the rider to lose control and fall. 
以电池为电源的电动摩托车在使用中会突然加速, 使得骑车人失去控制

而跌倒。 
13-124 Cordless tool battery pack can overheat and burst while on a charger, 

posing fire and burn hazards. 
无线工具电池组在充电时会过热而爆炸, 构成灼伤和火灾危害。 

13-123 Objects drawn into the garden electric vacuum/blower unit during 
vacuum mode can break through the plastic housing, posing a 
laceration hazard. 
花园电动真空吹吸机在处于真空状态时, 被吸入物体从塑料罩中迸出, 构
成割伤危害。 
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13-122 Objects drawn into the garden electric vacuum/blower unit during 
vacuum mode can break through the plastic housing, posing a 
laceration hazard. 
花园电动真空吹吸机在处于真空状态时, 被吸入物体从塑料罩中迸出, 构
成割伤危害。 

13-121 Folding step stool can crack or break and collapse, posing a fall 
hazard. 
折叠凳易断裂而坍塌, 构成跌倒危害。 

13-120 LED flashlight wires can protrude through the stuffed toy that comes 
with the flashlight, posing a laceration hazard. 
毛绒玩具装有发光二极管电筒, 电筒的电线戳穿玩具, 构成割伤危害。  

13-119 Dual wattage travel converter can overheat if a load in excess of 50 
watts is applied to the converter while in the 50-watt setting. This poses 
a fire and burn hazard. 
当旅行电压转换器处于 50 瓦特电压档, 但负荷却超过 50 瓦特时, 转换器

会过热, 构成火灾和灼伤危害。 
13-118 Opening between the grab bar and seat bottom of baby stroller can 

allow an infant’s body to pass through and become entrapped at the 
neck, posing a strangulation hazard to young children if a child is not 
harnessed. 
婴儿车的扶手和座位之间的空隙大到足够让婴儿通过, 使得婴儿在脖子处

被卡住, 如果幼儿没有被安全带栓住的话, 对幼儿构成窒扼危害。 
13-116 Handle of a jar lifter used in food preservation can detach over time 

due to a missing stainless steel core in the hinge. This can cause the 
tongs to fail to grip and allow a jar being lifted to fall, posing a laceration 
hazard to the user. 
用于抓举食品储存罐的夾鉗在使用一段时间后,铰链上的不锈钢枢纽不

见, 导致夾鉗未能抓举而使得食品罐跌落, 对使用者构成割伤危害。 
13-115 Play yard sheets are too small and may pose an entrapment hazard 

that could lead to suffocation of a child in the play yard. 
游戏床的床单太小, 构成羁绊危害, 导致在游戏床上玩耍的幼儿窒息。 

13-722 Candles can burn with a high flame, presenting a fire and burn hazard 
to consumers. 
蜡烛燃烧时火焰窜得很高, 对消费者构成火灾和灼伤危害。 

 


